



شركة اليمامة للصناعات الحديدية
Al Yamamah Steel Industries Company

نموذج التوكيل

(غير متاح)

الكرام

السادة / المساهمين

دعماً للجهود والإجراءات الوقائية والاحترازية التي تبذلها كافة الجهات الحكومية للتصدي لفيروس كورونا المستجد (COVID-19)، تؤكد شركة اليمامة للصناعات الحديدية حرصها على سلامة مساهميها الكرام بالاكْتفاء بعقد اجتماع الجمعية العامة العادية بمشيئة الله تعالى عبر وسائل التقنية الحديثة عبر الموقع الإلكتروني الخاص بخدمة تداولاتي: www.tadawulaty.com.sa، علماً بأن التسجيل في خدمة تداولاتي والتصويت متاح مجاناً لجميع المساهمين.

وفي حال وجود استفسار نأمل التواصل خلال أوقات الدوام الرسمي (من الساعة 8 صباحاً حتى الساعة 4 عصراً) مع إدارة علاقات المساهمين، هاتف: (0126371515 تحويلة 1121 أو 1118 أو 1111)، البريد الإلكتروني: cg@yamsteel.com

Proxy Form

(Not Available)

Dear Honorable Shareholders,

In support of the preventive and precautionary efforts and measures made by all government authorities to combat against the emerging corona virus (COVID-19). Hence, the ordinary General Assembly meeting will be held, remotely via electronic and online communication means using Tadawulty service through the mentioned below website: www.tadawulaty.com.sa . its worth noting that registration for the services and voting will be free of charges. In the event of an inquiry, please communicate during the official working hours (from 8 in the morning until 4 in the afternoon) with the Shareholders Relations Department (Tel: 0126371515 EX 1121 or 1118 or 111) or Email: cg@yamsteel.com.